
 
 
 
Avgränsningssamråd avseende Södra Wood Waggeryds anläggning i 
Vaggeryds kommun 
 
Naturskyddsföreningen i Vaggeryd har tagit del av samrådsunderlaget och 
lämnar följande synpunkter. 
 
I det informationsbrev som är en del av samrådsunderlaget konstateras att den 
verksamhet som bedrivs och som man vill fördubbla antas medföra en 
betydande miljöpåverkan. 
Detta konstaterande borde då medföra att man aktivt arbetar för att den 
miljöpåverkan som den antas medföra blir obefintlig eller så liten som möjligt. 
 
Kemiska produkter 
När det gäller det impregneringsmedel som används, Wolmanit CX-8 WB, är 
produktionen av medlet ok, utan betydande miljöpåverkan på plats? 
Vilka krav på produktionen finns från er sida? 
Hanteringen av kemikalier och främst då omlastning från bil till tank är väl det 
som medför störst olycksrisk och då med läckage som följd. 
 
Transporter 
Transporter till och från anläggningen kommer ju att fördubblas och då också 
utsläpp från den trafiken. Kommer ni att ställa krav på annan typ bränsle, typ 
miljödiesel, för att minska miljöpåverkan? 
Kan järnväg vara ett alternativ, spår finns ju till området? 
 
Utsläpp till dagvatten 
Dagvattennätet går ju inte till det kommunala reningsverket. Innebär det att 
dagvattnet mynnar ut i Stödstorpsån-Lagan? 
Kan man garantera att inget spill av impregneringsvätska når dessa bägge 
recipienter? 
Sker det någon form av infiltrering av spillvattnet innan det når 
grundvattnet/recipient? 
De föroreningar som man vid enstaka tillfällen uppmätt borde ju inte finnas, 
men med fördubblad produktion kan risken öka. Det kan vara motiverat med   
utökning av kontrollerna genom fler mätpunkter och fler mättillfällen. 
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